



## DISTRIBUTOR CERTIFICATE

This is to certify that **【XinJiang ShengShi Technologies Co.,Ltd】** having its principal place of business at **【Room 807 YouHao VanKe Building No.185 Karamay West Road, Urumqi, XinJiang, China】** is our Authorized Distributor in **【Xinjiang Uygur Autonomous region】**, and is authorized for the sales, services, maintenance and technical support of the following products manufactured by Agilent Technologies:

兹证明**【新疆晟世科技有限公司】**，主营业地为**【新疆省乌鲁木齐市克拉玛依西路 185 号友好万科大厦大厦 807 室】**，为本公司在**【新疆】**对以下安捷伦产品进行销售、服务、技术支持的授权经销商。

-Product Line 74 - Post Sales Service Agreement, Preventive Maintenance and Compliance Service including OQ, IQ, MQ,FVS. RQ and PQ

-产品线 74-售后服务协议，预防性维护及法规遵从服务，包括 IQ.OQ.MQ,FVS,RQ,PQ

This certificate is valid from 1 January 2025 till 31 December 2027, unless otherwise revoked by Agilent Technologies (China) Co. Ltd in writing or superseded by a more recent the Distributor Certificate.

本经销证明函有效期自 2025 年 1 月 1 日起至 2027 年 12 月 31 日止，除非被安捷伦科技中国有限公司另以书面通知撤销，或者被更新的经销证明函替代。

**Pan, Xia**

安捷伦大中华区消耗品和服务业务总经理  
Agilent Technologies (China) Co., Ltd  
安捷伦科技(中国)有限公司  
Date:01-01-2025  
日期:2025-01-01



Agilent Technologies (China) Co., Ltd.  
Room 3-1 to 3-3, 3rd Floor, R&D Center, No.3  
Wang Jing Bei Lu, Chaoyang District, Beijing,100102.P.R. China